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"A landmark study in the struggle to contain climate change, the greatest challenge of
our era. I urge everyone to read it." 

Bill Clinton, 42nd President of the United States of America Climate change differs from
any other problem that, as collective humanity, we face today. If it goes unchecked, the
consequences are likely to be catastrophic for human life on earth. Yet for most
people, and for many policy-makers too, it tends to be a 'back of the mind' issue. We
recognise its importance and even its urgency, but for the most part it is swamped by
more immediate concerns. Politicians have woken up to the dangers, but at the
moment their responses are mainly on the level of gesture rather than being, as they
have to be, both concrete and radical. Political action and intervention, on local,
national and international levels, is going to have a decisive effect on whether or not
we can limit global warming, as well as how we adapt to that already occurring. At the
moment, however, Anthony Giddens argues controversially, we do not have a
systematic politics of climate change. Politics-as-usual won't allow us to deal with the
problems we face, while the recipes of the main challenger to orthodox politics, the
green movement, are flawed at source. Giddens introduces a range of new concepts
and proposals to fill in the gap, and examines in depth the connections between
climate change and energy security. This book is likely to become a classic in the field.
It will be of appeal to everyone concerned about how we can cope with what amounts
to a crisis for our civilisation.

作者介绍: 

安东尼·吉登斯（Anthony
Giddens，1938～），著名社会学家、政治学家，英国伦敦经济学院前院长，剑桥大学
皇家学院研究员，英国上议院议员。

著有《资本主义与现代社会理论》、《发达社会的阶级结构》、《历史唯物主义的当代
批判》、《社会学》、《民族一国家与暴力》、《现代性与自我认同》、《超越左与右
》、《第三条道路》等。
吉登斯是当今世界最重要的思想家之一，与罗尔斯、哈贝马斯等思想家一起引领了20世
纪中后期全球社会理论的发展。他所主张的“第三条道路”影响尤其深远，被誉为英国
前首相布莱尔的“精神导师”。
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书评

如果说《2012》和以前的灾难片有什么不同的话，那就是很多人看了之后，都明白这
很可能不仅仅艺术家的无聊想象。近年来，关于全球变暖、气候变化的宣传铺天盖地，
使得世界末日不再是抽象的神学概念而是可预见的未来。但是尽管如此，普通人的日常
生活却鲜有因此发生改变。对于这...  

-----------------------------
英国学者吉登斯称得上全球思想界的领军人物。从欧洲联盟到亲密关系，从民族国家到
自我认同，他像另一位“杂食动物”福山一样，对现代社会的多个方面都作出了精辟阐
述。两人也都致力于研究技术进步引起的社会问题。福山关心
“后人类”（posthuman）的未来，吉登斯则担...  

-----------------------------
旭东
哥本哈根对于普通人来说，实在是远如天边，关心眼下那一亩三分地的收成比玩弄那些
捉摸不透的碳排放配额靠谱得多。生活一如既往要继续，只是不经意间气候变化已经成
为显学，相关文献汗牛充栋，问题在于，这些跟生龙活虎的生活有关系吗？
关系很大。自从上世纪七十年代石...  

-----------------------------
吉登斯的这本书并不算深刻，但却体现了他宽广的事业和务实的精神。书中从科学发现
和证据入手，全面的分析了应对气候变化的原则，气候变化与绿色运动，国家的角色，
技术革新、碳税和碳交易市场，如何在民主框架和multi-level
governance，区域协作以及国际地缘政治背景下采取应...  
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